
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 614
van CHRIS STEENWEGEN
datum: 17 mei 2023

aan JO BROUNS
VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

Voedselverlies  -  Cosmetische eisen retailsector 

Tijdens de vergadering van de Commissie voor Landbouw, Visserij en Plattelandsbeleid 
van 3 mei 2023 gaf de minister op mijn vraag om uitleg (nr. 2333) over de impact van 
cosmetische eisen op voedselverlies aan dat hij de intentie had om het gesprek met 
Comeos aan te gaan. De minister sprak over het mee in bad trekken van de retail en op 
basis van confronterende en gekwantificeerde vaststellingen in gesprek te gaan met die 
retailsector. 

1. Over welke gekwantificeerde vaststellingen had de minister het? Graag een overzicht 
van de vaststellingen

2. Vanwaar komen deze vaststellingen?

3. Hoelang heeft de minister al kennis van deze vaststellingen?

4. Is de minister al in gesprek gegaan met de retailsector (Comeos) over die 
vaststellingen? Zo niet, waarom niet en wanneer plant de minister dat te doen?



JO BROUNS
VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 614 van 17 mei 2023
van CHRIS STEENWEGEN

1-3. Ik verwees hiermee naar de resultaten van het rapport uit 2017 waarmee de 
problematiek in kaart is gebracht en die aangehaald werden in uw vraag om Uitleg 
met nummer 2333, waar ook naar verwezen werd in het antwoord op uw schriftelijke 
vraag nr.419 van 1 februari 2023 .

4. Het thema voedselverlies is inderdaad al aan bod gekomen in gesprekken met 
retailers. Er heeft hierover nog geen specifiek overleg plaatsgevonden met de volledige 
retailsector. Zoals ik heb aangegeven nemen we dit verder op. We gaan echter niet 
overhaast te werk. De eerste rapportage en monitor van het nieuwe actieplan zal 
gemaakt worden. Op basis hiervan kan bekeken worden waar bijkomend ingezet kan 
worden om de doelstellingen van het actieplan kracht bij te zetten. 


